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  Συν 5.2 εκατομμύρια ευρώ στο πρόγραμμα «Αντώνης
Τρίτσης» για τον δήμο Πυλαίας-Χορτιάτη

Πηγή: ΑΝΑΤΡΟΠΗ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-04-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

610.73 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣ ΠΑΝΟΡΑΜΑΤΟΣ - ΠΥΛΑΙΑΣ - ΧΟΡΤΙΑΤΗ, ΤΟΠΙΚΗ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ

Συν 5.2 εκατομμύρια ευρώ 
στο πρόγραμμα «Αντώνης 

Τρίτσης» για τον δήμο 
Π υλαίας-Χορτιάτη
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ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ
Συν 5.2 εκατομμύρια ευρώ στο πρόγραμμα 

«Αντώνης Τρίτσης» για τον δήμο Πυλαίας-Χορτιάτη

Σημαντικές θετικές ειδή
σεις για τον Δήμο Πυλαί
ας-Χορτιάτη αλλά και γε
νικότερα για την Τοπική 
Αυτοδιοίκηση προέκυψαν 
στη συνάντηση του Ανα
πληρωτή Υπουργού Εσω
τερικών Στέλιου Πέτσα 
με τον Δήμαρχο Πυλαίας- 
Χορτιάτη και Πρόεδρο της 
ΠΕΔ-ΚΜ Ιγνάτιο Καϊτεζί- 
δη.

Γιατον δήμο Πυλαίας-Χορ- 
τιάτη ξεχωρίζει η σημερινή 
εξαγγελία του υπουργού για 
την ένταξη στο πρόγραμ
μα «Αντώνης Τρίτσης» δύο 
πολύ σημαντικών υποδο
μών: το νέο Πολιτιστικό 
Κέντρο και Αθλητικό Γυμνα
στήριο της Πυλαίας προϋ
πολογισμού 2 εκ. ευρώ και 
το 20 Δημοτικό Σχολείο στο 
Φίλυρο προϋπολογισμού για 
το πρόγραμμα 3.2 εκ. ευρώ. 
Πρόκειται για έργα συνο
λικού προϋπολογισμού 5.2 
εκατομμυρίων ευρώ, που 
μαζί με τα υπόλοιπα έργα 
του δήμου που εγκρίθηκαν 
ήδη εκτοξεύουν τις χρημα
τοδοτήσεις από το πρόγραμ
μα «Αντώνης Τρίτσης» για 
τον Δήμο Πυλαίας-Χορτιάτη 
στα 20 εκατομμύρια!

«Σε αυτούς τους δύσκο
λους καιρούς για εμάς του 
αυτοδιοικητικούς είναι 
σημαντική η στήριξη του 
Υπουργείου και προσωπικά 
του Στέλιου Πέτσα για να 
μπορέσουμε να βάλουμε 
θεμέλια ανάπτυξης κυρίως 
μέσα από το αναπτυξιακά 
έργα του προγράμματος 
«Αντώνης Τρίτσης». Σε ό,τι 
αγορά στο δήμο μας κάναμε 
μια ανακεφαλαίωση των έρ
γων που έχουν προταθεί και 
έχουν εγκριθεί στο πλαίσιο 
του προγράμματος που είναι 
πολλά και αφορούν όλες τις 
δημοτικές ενότητες συνολι
κά άνω των 20 εκ. ευρώ. Η 
εξαγγελία του υπουργού για 
τα δύο νέα έργα του δήμου 
είναι πολύ σημαντική. Το 
πρώτο αφορά το νέο Πολιτι
στικό Κέντρο και Αθλητικό 
Γυμναστήριο της Πυλαίας 
στο Μουσικό σχολείο, 2 εκ. 
ευρώ και το δεύτερο στο 2ο 
Δημοτικό Σχολείο στο Φίλυ
ρο, 3.2 εκ. ευρώ που εντάσ
σονται στο πρόγραμμα», 
σημείωσε.
Από τη μεριά του ο κ. Πέ
τσας αφού χαρακτήρισε τον 
δήμαρχο Πυλαίας-Χορτιάτη 
«φίλο» και τον ευχαρίστησε 
για τη φιλοξενία αναφέρ

θηκε στις προτάσεις που 
εγκρίθηκαν: στο «εμβλη- 
ματικό» -όπως είπε- έργο 
ύδρευσης του Φιλύρου, τη 
διαχείριση των απορριμμά
των και της ανακύκλωσης 
που μειώνει το περιβαλλο
ντικό αποτύπωμα αλλά και 
τα σύγχρονα δίκτυα υδρο- 
δότησης σε Ασβεστοχώρι, 
Εξοχή και Χορτιάτη. «Από 
εδώ και πέρα αναμένουμε 
δύο ακόμη σημαντικά έργα. 
Το ένα αφορά στην αστική 
αναζωογόνηση στην Πυ
λαία, ένα έργο 2 εκατομμυ
ρίων ευρώ και το άλλο το 
Δημοτικό Σχολείο στο Φί
λυρο, προϋπολογισμού 3,2 
εκατομμυρίων», σημείωσε.

Ξεχωριστό κομμάτι στη 
συζήτηση των δύο ανδρών 
αποτέλεσαν τα ζητήματα 
των δήμων της Κεντρικής 
Μακεδονίας που συζήτησε ο 
κ. Καϊτεζίδης με την ιδιότη
τα του προέδρου της ΠΕΔ- 
ΚΜ. 0 κ. Καϊτεζίδης έθεσε 
στον Υπουργό το τεράστιο 
πρόβλημα που προκαλεί 
στους δήμους η έκρηξη του 
ενεργειακού κόστους και 
το αίτημα των δήμων για 
απαλλαγή από το Τέλος Τα
φής Αστικών Αποβλήτων.

Γ ια το ενεργειακό κόστος ο 
κ. Πέτσας σημείωσε: «Κά
ναμε μια έκτακτη χρηματο
δότηση 114 εκατομμυρίων 
ευρώ από τους ΚΑΠ και 
άλλα 14 εκατομμύρια ευρώ 
για τις Σχολικές Επιτροπές. 
Αυτά είναι χρήματα που θα 
καλύψουν τα θέματα ρευ
στότητας μέχρι και το Μάιο, 
αλλά από εκεί πέρα χρειά
ζονται και νέες οικονομικές 
ενέσεις. Όταν θα έχουμε 
μεγαλύτερη ορατότητα για 
τα μακροοικονομικά μεγέθη 
και τη γεωπολιτική ανατα
ραχή στην περιοχή μας και 
αυτό πιστεύω ότι θα συμβεί 
το Μάιο θα συνδράμουμε. 
Λελογισμένα, με σύνεση και 
με συνεργασία».

Για το θέμα των συμβάσε
ων επισήμανε ότι «σε συ
νεργασία με το Υπουργείο 
Μεταφορών και Υποδομών 
θα βρούμε τη βέλτιστη λύση 
ώστε να υπάρχει ευελιξία 
και να μην υπάρχουν καθυ
στερήσεις από αναδόχους 
που δεν μπορούν να αντα- 
ποκριθούν στις υποχρε
ώσεις τους», ενώ για τις 
παραδόσεις εξοπλισμού και 
σημαντικών μηχανημάτων 
έργου που λόγω της δια
ταραχής στην παγκόσμια 
εφοδιαστική αλυσίδα κα
θυστερούν να παραδοθούν 
στους δήμους τόνισε ότι η 
κυβέρνηση έχει επεξεργα
στεί ήδη νομοθετική πρωτο
βουλία που θα κατατεθεί τις 
επόμενες ημέρες στη Βουλή.

Γ ια το θέμα του Τέλους 
Ταφής σημείωσε: «Είναι μια 
συμβατική υποχρέωση της 
χώρας μας έναντι της Ευ
ρώπης Εκεί θα βρούμε ένα 
τρόπο σε συνεργασία και με 
το Υπουργείο Περιβάλλο
ντος και Ενέργειας ώστε να 
μη τιμωρούνται αυτοί που 
έχουν φροντίσει να μειωθεί 
το ποσό των απορριμμάτων. 
Θα έχουμε καλά νέα γι’ αυτό 
στις αρχές Απριλίου στη 
συνάντηση που θα έχουμε 
με την ΚΕΔΕ».


